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M Ě S T O  K U T N Á  H O R A  

Odbor správy majetku 

Zpráva pro jednání 

Rady města Kutná Hora 

dne 04.05.2022 

Zprávu předkládá: Maternová Blanka, Ing. - vedoucí odboru 

Zprávu zpracovali: Krulišová Leona, Bc. 

Zápis z jednání Komise sportovní ze dne 13.4.2022 

Návrh na usnesení: 

Rada města Kutná Hora 

bere na vědomí  

zápis Komise sportovní  ze dne 13. 4. 2022. 

 

Termín: 13.05.2022 

Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru (04MAJ) 

  

 

 

Důvodová zpráva: 

 

Text důvodové zprávy tvoří příloha materiálu - Zápis jednání sportovní komise ze dne 

13.4.2022 

 

 

 

Příloha č. 1: 02_Zápis_SK_13_4_2022 

 



Komise: Komise sportovní  - zápis                                                    

Datum :   13.4.2022                                                         

Přítomni: 

 

 

Host: RM 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

J. Třískala, T. Morawski, F. Nedvěd, A. Salák,  Z. Knap,  T. Pilc, P. Kratochvíl, 

Zápis: L. Krulišová 

 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr – místostarosta  

 

M. Běhounek, K. Ptáček, R. Hanuš, K. Fialová, M. Procházka 

 

R. Němec  

 

 

 

 

program jednání komise: 

Program jednání: 

1. Rekonstrukce objektu bývalého bytu školníka na kabiny 

2. Vybudování nového povrchu fotbalového hřiště 

3. SKP Olympia – využití sportoviště ostatními kluby 

 
SK byla svolána na žádost spolku Sparta Kutná Hora za účelem seznámení SK s Městem K. Hora 

již schváleným projektem z roku 2018 s  názvem "Revitalizace sportovního areálu Sparta Kutná 

Hora ". Na toto jednání byl přizván pan místostarosta Vít Šnajdr.  

V úvodu jednání SK vystoupil předseda Sparty Kutná Hora pan Filip Nedvěd, aby okomentoval 

způsob, jakým se SK vyjadřuje k problematice hodnocení sportovních projektů. Zmínil, že komise 

rady města jsou poradními orgány a jejich hodnocení jakéhokoli projektu by dle jeho názoru mělo 

být zaměřeno na přínos po stránce sportovní. Ekonomickou stránku projektu by mělo posoudit 

město. Hodnocení projektů SK je upřesněno v „Koncepci sportu“.  Následovala diskuse, zda se 

k finanční stránce vyjadřovat, či nikoliv, avšak bez konkrétního výstupu. 

 

Rekonstrukce kabin – Sparta Kutná Hora  

Místopředseda Sparty Kutná Hora pan Knap opakovaně představil členům SK dokumentaci 

současného stavu objektu Jana Palacha (bývalý byt školníka), který by měl v budoucnu sloužit 

jako kabiny fotbalového klubu Sparta Kutná Hora. Objekt bývalého bytu školníka byl Spartě 

předán do výpůjčky v prosinci 2021. Na rekonstrukci tohoto objektu je vypracovaná a městem 

uhrazená projektová dokumentace včetně WC pro sportující veřejnost /projektant Jiří Šmidrkal/, 

navíc je již k dispozici na tuto rekonstrukci stavební povolení, avšak v cenách materiálu roku 2021 

v hodnotě cca 3 000 000,-Kč. 

Sparta Kutná Hora v roce 2021 obdržela od města návratnou finanční výpomoc ve výši 500 tis. 

Kč na přípravné práce. V plánu bylo po těchto úpravách provizorně využívat 2 šatny pro 2 

fotbalová mužstva a jejich utkání, přestože žadatel neprovede rekonstrukci v plném plánovaném 

rozsahu, ale jen částečně. Pan Knap doplnil, že využívání prostor by bylo však bez sociálního 

zařízení, čímž se tato varianta zdá provozovateli objektu nevhodná, proto žádá po Městu Kutná 

Hora dofinancování celého projektu, a to ve výši 2 500 000,- Kč. Pokud dle sdělení zástupců 

Sparty k dofinancování nedojde, bude ze strany Sparty navržena další možná forma řešení dané 

situace, a to převedení kabin zpět do majetku města, provedení rekonstrukce na náklady města 

a následné převedení Spartě do výpůjčky za podmínky zajištění správcovství a umožnění využití 

hřiště i kabin veřejností, školami a ostatními kluby.  

Členové SK rekonstrukci kabin svým hlasováním podpořili. 

 

Vybudování nového povrchu fotbalového hřiště 

Dle sdělení zástupců Sparty Kutná Hora, spolek v nejbližší době obdrží z agentury NASA dotaci 

na rekonstrukci hřiště s UMT ve výši 70% celkových nákladů, které jsou vyčísleny částkou 

7 200 000,- Kč včetně DPH. Podmínkou je 30% spoluúčast vlastníka, což je 2 160 000,-Kč.  

V rozpočtu města na rok 2022 je na výše uvedený záměr vyčleněna částka ve výši 1 800 000,-



Kč. Zbývající prostředky na pokrytí DPH v celkové výši 360 000,- Kč budou ze strany Sparty KH 

předmětem další žádosti. 

 

SKP Olympia – využití sportoviště ostatními kluby 

Sparta Kutná Hora - oddíl fotbalu žádá provozovatele areálu hřiště Olympia o poskytnutí travnaté 

plochy pro tréninky fotbalistů Sparty. Na SK bylo dohodnuto, že danou situaci bude řešit pan 

místostarosta se zástupci OSM a SKP Olympia.  

 

Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise – bude upřesněno 

 

Zapsal: L. Krulišová 

Elektronicky ověřil:  Jan Třískala 

Datum: 25. 4. 2022 
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